
ZVEZA KOMUNISTOV

Preobsežen progran*
občinske skupščine
Na seji komiteja obč. konference ZK so
obravnavafi še osnutek občinskega statuta
in spremembe družbenega plana

Komtte obfiinske konference
ZKS Bežigrad se je konec no-
vembra in v začetku decembra
sestal na dveh sejah. Člani ko-
miteja so na 68. seji spregovo-
rill o devetmesečnem poslova-
nju organizacij združen&ga de-
la, osnutku statuta občine Be~
žigrad ter evidentiranih kandi-
datih za člane komiteja občin-
ske konference ZKS.

Pri obravnavi osnutka statu-
ta občtne Bežtgrad so člani ko-
miteja meniJi, da pomeni nov
osnutek statuta precejšnjo
obogatitev starega statuta, da
so v novem oshutku statuta v
precejšnji meri upoStevana
stališča \z Studije Edvarda Kar-
delja, da pa je še nekaj po-
menjkJiivosti, ki )\h bo treba pri
izdelavi predioga staluta od-
praviti. Tako naj bi konkretneje
opredeltli odgovornost uprav-
nih organov občinske skupŠČi-
ne ter vlogo in pomen družbe-
nih svetov- V poslovniku pa je
treba jasneje oprečeliU odnos

med detegatsko skupščino in
občinsklmi družbenopoUtiini-
mi organizacijami.

Na 69. seji komiteja občinske
konference ZKS, ki je bi!a v
zafietku decembra, pa so člani
komileja obravnavaii program
deta občinske skupščineza ob-
dobje december 1977-junij
1978 ter osnutek družbenega
plana razvoja občine Bežigrad
za obdobje 1976-1980.

Ko so obravnavali predlog
programa občinske skupščine
so Člani komiteja menili, da je
le ta preobsežen. saj obsega
kar 100 točk dnevnega reda kar
bi pomenilo 14 točk dnevnega
reda na mesečno sejo. Prav ta-
ko so poudarili, da program
za)ema premaio -ijvljen>skih«
tem,i<i bi blle zanimfve za dele-
gate in celotno delegatsko
»bazo«. Dafr so tudi nekaj su-
gestij, kar bi lahko poteg ob-
veznih odlokov in drugih vpra-
šanj na sejah občinske skup-
Sfiine tudi obravnavali. Tako bi

lahko delegati spregovorili o
gradnji infrastrukture v novih
stanovanjskih soseskah, pro-
blematiki Tomačevega, vpra-
Sanju varstva starejših obča-
nov, problematiki osnovnega
Solstva, varstvu okoija ler ne-
katerih drugih vprašanjih.

Pojavlja se tudi vprašanje all
bo občinska skupščina uspela
obravnavati toliko tem ali pa bi
0 nekaterih temah in vpraša-
njih lahkospregovorilobčinski
izvršni svet in nato občinsko
skupščino obvestii 0 sprejetih
ukrepih. Ker je predlagatelj ve-
čine tem za seje občinske
skupščine občinski izvršni svet
je treba tudi ugotoviti, da napo-
ri predlagateljev niso ravno ve-
liki. Več iniciative bi moralepo-
kazati tudi samoupravne inte-
resne skupnosli. Člani komite-
ja so sklenili. da bodo vse pri-
pombe komiteja posredovane
predsedstvu občinske konfe-
rence SZDL ter da je treba ugo-
toviti kakšen odmev ima pred-
ložen program vorganizacijah
združenega dela in krajevnih
skupnostih.

Za osnutek sprememb in do-
polnitev družbenega plana ra-
zvoja občine pa so člani komi-
teja menili, dajegradivoprecej
obširno, vendar mnogo bolje
pripravljeno kot prejšnja leta.
Kljub temu pa ima Se vedno
nekaj pomanjkljivosti. Takp je
družbeni plan še vedno bolj
»zbir želja« koi dejanski odraz
stanja v posameznih delovnih
sredinah in občini Čeprav
upošteva sprejete dogovore,
pa še vedno niso upoštevani vsi
sklepi in staliŠČa, ki smo jih v
zvezi z razvojem občine Že
sprejeli. Sevedno jeprevečza-
piranja v občinske meje, niso
pa tudi upoštevane nove kra-
jevne skupnosti. Prav tako bi
kazalo nakazati možnosti za
razdelitev še nekaterih krajev-
nih skupnosti, Ki so že sedaj
prevelike.

V. B.


